
 

 
                                                                                                              GF Hasselhøj 

 
Ordinær generalforsamling i G/F Hasselhøj 

Dato og tid: Torsdag den 31. marts 2011 kl. 19.30 

Sted: Niverødgaardsskolen 

Deltagere: 10 stemmeberettiget 

 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent 

2. Formandens beretning ved formand Marie Gjesing Fynsk 

3. Fremlæggelse af regnskabet for 2010 til godkendelse ved kasserer Regina Müller 

4. Valg af bestyrelsesmedlemmer (Benn Vestergaard modtager genvalg, Regina Müller 

udtræder) 

5. Valg af bestyrelsessuppleanter (Johnny Sørensen modtagere genvalg) 

6. Valg af revisor (Jeanette Tachou modtager genvalg) 

7. Valg af revisorsuppleant 

8. Fastsættelse af medlemskontingent for 2010 (2350 kr. foreslået af bestyrelsen) 

9. Fastsættelse af gebyr for manglende græsslåning (500 kr. foreslået af bestyrelsen) 

10. Indkomne forslag 

11. Eventuelt 

Referat: 

0) Valg af dirigent 

Bestyrelsen indledte med at orienterer om at Marie Gjesing Fynsk i ugen op til 

generalforsamlingen af personlige årsager var udtrådt af bestyrelsen, hvorfor bestyrelsen op til 

generalforsamlingen havde rekonstitueret sig på følgende vis: Regina Müller (109) kasserer, 

Johnny Sørensen (303) sekretær, Lotte Østergaard (201) næstformand og Benn Gandløse 

Vestergaard (216) Formand. Dernæst blev Regina Müller valgt til dirigent. 

1) Formandens beretnings ved Benn Gandløse Vestergaard  

Formanden orienterede om den ekstraordinære situation indebar at årets beretning alene ville 

blive givet mundtlig, og på et mere overordnet niveau. Dernæst fortalte formanden om årets 

gang, og nævnte at bestyrelsen havde valgt et mindre ambitiøst program for havearbejdet for 

at spare op til projekter i det kommende år. At græsslåningen var gået fint – der var ikke 

udstedt gebyr for manglende græsslåning. Formanden nævnte også, at der var kommet en ny 

hængelås på skuret. Slutteligt takkede formanden på vegne af bestyrelsen for den store 

opbakning til foreningens havedage. En opbakning bestyrelsen satte stor pris på. 

2) Fremlæggelse af regnskab ved Regina Müller  

Regina Müller (109) fremlagde regnskabet for 2010 som blev godkendt. Kasseren mindede på 

bestyrelsens vegne om, at hvis der ikke var noget benzin efter endt græsslåning skulle dem 

der lige har slået græs sørge for at fylde op og så aflevere kvitteringen til kasseren, således at 

der ikke er tomt, når den næste starter med at slå græs.  

Generalforsamlingen godkendte enstemmigt regnskabet. 

3) Valg af bestyrelsesmedlemmer 

Grundet den ekstraordinære situation skulle der vælges tre bestyrelsesmedlemmer.  

Johnni Sørensen (303), Per Tardum (212) og Benn Vestergaard (216) opstiller, og alle tre blev 

valgt.  Johnny Sørensen for et år. Per Tardum og Benn Vestergaard for 2 år. I forvejen sidder 

Lotte Østergaard (201) i bestyrelsen, da hun som suppleant overtog fra Anders Wøhlk Nielsen. 
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4) Valg af suppleanter 

Anders Wøhlk Nielsen (409), Regina Müller (109) og Rune Erichsen (313) opstiller og blev alle 

valgt. 

5) Valg af revisor 

Jeanette Tachou (101) modtager genvalg, og blev valgt. 

6) Valg af revisorsuppleant 

Simon (108) opstiller og blev valgt. 

7) Fastsættelse af medlemskontingent (2350 kr.)  

Enstemmigt vedtaget. 

8) Fastsættelse af gebyr for manglende græsslåning (500 kr.) 

Enstemmigt vedtaget. 

9) Indkomne forslag 

Der var ingen 

10) Eventuelt  

Efter den ordinære dagsorden startede en meget konstruktiv debat om det fremtidige arbejde i 

GF Hasselhøj mellem de fremmødte og bestyrelsen. En debat der foregik i en god stemning, og 

der kom mange gode forslag til forbedringer, dels af bestyrelsesarbejdet, dels til dagligdagen i 

Hasselhøj. Der var fx fremmødte, der forslog at oprette en hjemmeside for GF Hasselhøj, 

opfordrede til indkøb af nye havemaskiner og snerydningsudstyr. Endvidere til at bestyrelsen 

tog kontakt til kommunen om tidshorisonten for ny gadebelysning og evt. opstilling af 

skraldespande på fællesarealet. 

Dernæst orienterede bestyrelsen om følgende  

 Bestyrelsen orienterede om, at der var blevet observeret rotter i 100-rækken, og der var 

rettet henvendelse til kommunen 

 Bestyrelsen orienterede om at fællesarealerne i den senere tid var plaget af diverse 

efterladenskaber som fyrværkerirester, hundelorte, cigaretskod med mere. Bestyrelsen 

håber at beboerne vil bidrage til at afhjælpe dette problem. 

 Bestyrelsen orienterede endvidere om, at bestyrelsens ansvar primært var fællesarealerne, 

og formelle henvendelse til foreningens bestyrelse bør ses i dette lys.  

 

 

Nivå den 14. april 2011 

 

 

Benn Gandløse Vestergaard, formand, referent Per Tardum, næstformand 

 

 

 

Johnni Sørensen, sekretær, Lotte Østergaard, kasserer  


